
 

Αθήνα,  22 Δεκεμβρίου 2023 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τους κ.κ. Υπουργούς: 

 Κλιματικής Κρίσης και Πολιτικής Προστασίας  

 Υποδομών και Μεταφορών 

Θέμα: «Η κατάσταση στον ποταμό Λήλαντα και στο Ληλάντιο πεδίο παραμένει 

επικίνδυνη» 

Δυστυχώς αν και μετά από τη φονική πλημμύρα στο Ληλάντιο πεδίο το 2020 

μεσολάβησαν πολλά άλλα πλημμυρικά φαινόμενα στη χώρα μας, φαίνεται ότι δεν 

εξάγουμε σαν ελληνική πολιτεία τα χρήσιμα συμπεράσματα, εκείνα που θα αποτρέψουν 

παρόμοιες καταστάσεις και στο μέλλον.  

Έτσι, ακόμα και σήμερα οι κάτοικοι που ζουν πέριξ του ποταμού Λήλαντα εκφράζουν την 

αγωνία τους και μέσα από την επιτροπή που έχουν συστήσει και την οποία προσωπικά 

συμμερίζομαι. Κρούω τον κώδωνα του κινδύνου ώστε κανείς υπεύθυνος να μην μπορεί 

να πει μελλοντικά ότι δεν ήξερε! 

Έτσι, τα αντιπλημμυρικά έργα στο Λήλαντα είναι αποσπασματικά καθώς: 

α) Δεν έχουν γίνει οι απαραίτητες εργασίες στο δέλτα του ποταμού, 

β) Ο εγκιβωτισμός αριστερά και δεξιά είναι αποσπασματικός και μάλιστα πέτρες οι οποίες 

είχαν μεταφερθεί γι’ αυτό το σκοπό παραμένουν στον πυθμένα του ποταμού κάνοντάς 

τον στα σημεία αυτά πιο ρηχό, 

γ) Δεν έχει γίνει αφαίρεση αυθαίρετων επιχωματώσεων και δημοσίων κατασκευών, 

δ) Δεν έχουν γίνει τα έργα ορεινής υδρονομίας που θα απέτρεπαν την κάθοδο φερτών 

υλικών. 

Συνολικά, πρόκειται, λοιπόν, για ένα έργο αποσπασματικό που δεν βασίζεται στην αρχική 

μελέτη ενώ έχει διακοπεί λόγω προφανώς ελλιπούς χρηματοδότησης 
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Την ίδια ώρα οι Ολλανδοί εμπειρογνώμονες που σύντομα θα δώσουν το πόρισμά τους 

για τις πλημμύρες στη Θεσσαλία, λένε μετ’ επιτάσεως αυτό που βέβαια ήδη ξέραμε αλλά 

δεν τηρούμε: Δώστε χώρο στα ποτάμια, αφήστε ανεπηρέαστη τη φυσική τους κοίτη. 

Κατόπιν τούτων ερωτώνται οι αρμόδιοι κ.κ. Υπουργοί: 

1. Έχουν γνώση της επικίνδυνης για μελλοντικές πλημμύρες κατάσταση στις 

όχθες του ποταμού Λήλαντα; 

2. Πόσο έχουν στοιχίσει συνολικά τα μέχρι τώρα έργα και αν υπάρχει 

περιθώριο περαιτέρω χρηματοδότησης. 

3. Τι σκοπεύουν να κάνουν ώστε να θωρακιστεί μια περιοχή που έχει πληγεί 

κατά το παρελθόν και μάλιστα κατά την κακοκαιρία «Θάλεια» είχαμε υπάρξει 

οχτώ αθώα θύματα; 

 

Oι ερωτώντες βουλευτές 

 

Κεδίκογλου Συμεών 

 

Βέττα Καλλιόπη 

Καραμέρος Γιώργος 

Κασιμάτη Νίνα 

Μάλαμα Κυριακή 

Παππάς Πέτρος 

Πούλου Παναγιώτα 

Σαρακιώτης Γιάννης 

 

 




